
Finansudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 11. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 241
Forslag til finanslov for finansåret 2019.

Af finansministeren (Kristian Jensen)

Spørgsmål 49
Der sættes ikke yderligere af til fremme af økologi og man fastholder med FFL19 de plan-

lagte faldende midler til området (under Fonden for Økologisk Landbrug) med 30 mio. kr.

i 2019, 20 mio. kr. i 2020 og 10 mio. kr. i 2021. Hvordan vil ministeren sikre, at udviklin-

gen af den økologiske produktion fremmes i takt med den hastigt stigende efterspørgsel

på økologiske produkter når der ikke bevilliges yderligere midler til fremme af økologi

med FFL19 i forhold til FL18?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Søren Egge Ras-

mussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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